



517  
/D

Q K 2 0 6 0 3 8 9

# 电子知识产权

曾培炎题字

Electronics  
Intellectual Property

中文社会科学引文索引(扩展版)

总第 349 期 / 2020 年 12 期

- 论信息网络传播权的权利限制——以销售者的利益保护为中心
- 论著作权法中的拟制主体
- 专利侵权纠纷救济“双轨制”下行政裁决与司法裁判程序衔接相关问题的探讨

PLATFORM USE  
 JURIDICAL PERSON FAIR USE  
 RESOLUTION COPYRIGHT  
 LIMITATION OF RIGHT PATENT  
 TRADEMARK LIABILITY  
 FAIR USE JURIDICAL PERSON  
 PLATFORM COPYRIGHT  
 EXHAUSTION  
 LIMITATION OF RIGHT  
 USE RESOLUTION FAIR USE  
 COPYRIGHT

ISSN 1004-9517



9 771004 951209

万方数据

邮发代号: 2-738

零售价: 人民币 28 元

2020 / 12

## Electronics Intellectual Property

### ////// 学术研究 //////////////////////////////////////

论信息网络传播权的权利限制——以销售者的利益保护为中心·····姚志伟 咏絮	4
论著作权法中的拟制主体·····袁锋	17
平台革命引发的美国版权责任变革及经验分析·····赵泽睿	34
论算法解释权不是一项法律权利——兼评《个人信息保护法（草案）》第二十五条 ·····贾章范	49
商标使用的类型化解读·····张慧霞 杜思思	62

### ////// 业界实务 //////////////////////////////////////

专利侵权纠纷救济“双轨制”下行政裁决与司法裁判程序衔接相关问题的探讨 ·····张飞虎	79
欧美药品行业产品跳转行为的法律规制及其启示·····杨莉萍	87

//////////////////////////////////// **Feature** //////////////////////////////////////

Research on Limitation of Right of Information Network Transmission——Focus on  
the Protection of Sellers' Interests ..... **Yao Zhiwei Yong Xu** 4

On the Juridical Person in Copyright Law ..... **Yuan Feng** 17

The Change of American Copyright Liability Caused by Platform Revolution and Its  
Experience Analysis ..... **Zhao Zerui** 34

The Right of Algorithm Interpretation is not a Legal Right——Comment on Article 25  
of Personal Information Protection Law (Draft) ..... **Jia Zhangfan** 49

Classified Analysis of Trademark Use..... **Zhang Huixia Du Sisi** 62

//////////////////////////////////// **Practice** //////////////////////////////////////

Discussion on the Connection between Administrative Adjudication and Judicial  
Adjudication Procedure under the Dual-track System of Patent Infringement Dispute  
Resolution ..... **Zhang Feihu** 79

Regulation and Enlightenment on Product Hopping in European and American  
Pharmaceutical Industry ..... **Yang Liping** 87

主管单位 | 工业和信息化部

主办单位 | 国家工业信息安全发展研究中心

承办单位 | 工业和信息化部电子知识产权中心